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De algemene commissie voor Wonen, Wijken en Integratie heeft een brief ontvangen van 
Bewonersorganisatie Feijenoord (BOF) te Rotterdam d.d. 11 maart 2009 m.b.t. de wijkvisie Kop 
van Feijenoord, onderdeel sloop van flatgebouw aan het Stieltjesplein. 
 
De commissie ontvangt graag uw reactie op de volgende vragen: 
 
1. Is het waar dat de deelgemeente Feijenoord in de wijkvisie Kop van Feijenoord de sloop van 
een complex van 49 sociale huurwoningen aan het Stieltjesplein heeft voorzien, welke woningen: 
- slechts 27 jaar oud zijn; 
- onlangs nog voor 700.000 euro werden verfraaid; 
- enkele jaren geleden voor 400.000 euro voorzien zijn van nieuwe entrees? 
 
2. Is het waar dat het belangrijkste argument voor de sloop de wens van de deelgemeente is om de  
richtlijn naar het achterliggende Entrepotgebouw te verbeteren? 
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3. Acht u dit voornemen in lijn met een sobere en doelmatige huishouding van 
woningcorporaties?  
 
4. Is het waar dat de deelgemeente Feijenoord een zeer lage participatiescore had bij het maken 
van wijkactieplannen, bij het recente onderzoek in opdracht van het Landelijk 
Samenwerkingsverband Aandachtswijken? Welke actie is sindsdien in deze deelgemeente 
ondernomen om de betrokkenheid van bewoners bij de wijkaanpak te vergroten? Is het feit dat 
bewoners de landelijke politiek inschakelen een teken dat de bewonersbetrokkenheid nog steeds 
onder de maat is? 
  
5. Zo ja, hoe gaat u in deze deelgemeente bevorderen dat de bewonersbetrokkenheid en 
bewonersinvloed bij de wijkaanpak wordt vergroot? 
 
 
 
Hoogachtend, 
                         
De griffier van de algemene commissie voor Wonen, Wijken en Integratie, 
 
 
 
 
 
M.J. van der Leeden 
 


